
Tilstede: Jakob Lage Hansen (JL), Trine Klitgaard Bro (TB), Kim Segelcke (KS), Christina 
Maria Ørsted Clemmensen (CC), Heidi Munch Jacobsen (HJ), Mette Menander 
(MM), Maiken Gjerrow Andersen (MA), Louise Kambjerre Scheel (LS), Lærke 
Hangaard Balselv (LB), Anna Lykkegaard (AL), Caroline Schousboe (CS), Gabriel 
Abildgaard Glyb (elevrådsrepræsentant) og Tobias Juel Rosendal 
(elevrådsrepræsentant)  

 
Fraværende: MA, KS 
 
Mødeleder: Jakob Lage Hansen  
 
 
(O): Orienteringspunkt, (D): Drøftelse, (B): Beslutningspunkt. 

 
841 (B) JL  
Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

 
842 (B) JL 
Godkendelse af referat fra 17.08.21 

Godkendt 

843 (O) 30 min 
Meddelelser 
 
 

Ledelse og medarbejdere: Status på Corona, ansættelser, 
læringsaften 

- De sidste 14 dage har vi ikke haft tilfælde 
- Vi har pt ingen restriktioner, men holder dog idræt 

ude 
- Vi har ansat 3 nye medarbejdere – Annemette 4. årg, 

Lysa til 8. dansk og science, sproglærer til 
udskolingen. 

- Læringsaftenen: fokus bliver eleven som producent.   
- Bestyrelsens indlæg har fremstået tjekket og ensartet 

på tværs af årgangenes forældremødet 
 
Elevrådet:  

- Er ved at lande i, hvad et elevråd  
- Arbejder med skrald/dukseordning på skolen.  
- Er i gang med at høre klasserne, hvilke sager de kan 

arbejde med.  
- Fra RFE er man i gang med lære hinanden at kende. 

 
Formanden: Skoleforum 

- Drøftelse af Rudersdals afgangsprøve gennemsnit 
- Temadrøftelse omkring inklusion af sårbare børn og 

unge. Jakob har sendt en præsentation med rundt til 
bestyrelsen med referatet fra skoleforum. 

 
Nyt fra forældre på årgangene: 

- Tager vi under punkt 844 
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Nyt fra kommunalbestyrelsen: 
- Intet nyt 

844 (D) 20 min 
Tilbagemeldinger fra forældremøderne  

Er det områder/temaer vi skal have med til drøftelse i 
bestyrelsen. 
 
HJ fortæller, at vi har haft gode positive forældremøder. 
 
Fra forældremøderne: 

• Ønske om genbesøg og kommunikation om ryge-
/snuspolitik. 
Hvad gør skolen, hvis elever ryger hash? 

 

• Efterspørgsel på klarere mobilpolitik – noget, der går 
på tværs af skolen.  
Bestyrelsen har tidligere drøftet, at dannelsen er et 
vigtigt element. Drøftelse af, hvordan regler og 
dannelse kan gå hånd i hånd. Og drøftelse af, 
hvordan vi kommunikerer de regler, vi har. 
Vi tager drøftelsen op i bestyrelsen. 

 

• SFO/K – samarbejde med skole og forældre, kvalitet 
og pædagogik. Fokus var interesserede spørgsmål i 
forhold til, om bestyrelsen arbejder med det. Hvad 
tænker bestyrelsen om det. 
Positiv feedback på SFO på forældremøder. 
Bestyrelsen beslutter, at det skal være tema.  
Der er også en interesse at få besøg af Ung i 
Rudersdal. 

 

• Udeområderne blev efterspurgt til de store. Det er 
tilbage til normal.  

• Der er lidt forvirring omkring, hvorvidt der bades i 
idræt (pga. Corona)? Ledelsen vender tilbage. 

• Tysk/fransk – valg i 5. klasse; der bliver spurgt til, om 
vi kan have to franskhold. Skolen svarer, at det har vi 
ikke lærerresurser til det. 

• 2. årgang forældrene virker til at være landet i den 
nye situation efter klasserne er blevet delt.  

 

845 (B) 10 min 
Godkendelse af endelig årsberetning.  
 

Jakob eftersender skriv 

Jakob laver et opslag på Aula med årsberetningen samt sørger 
for at den kommer på hjemmesiden. 

846 (D+B)( 2timer )  min 
Planlægning af kontaktforældremødet 
den 7.okt 

Vi skal sammen planlægge indholdet for mødet. Vi har 
besluttet at temaet skal være ”forældresamarbejde”, men har 
ikke beslutte præcist hvad undertemaet skal være. 
Heidi laver et kort oplæg omkring tanken med 
Forældresamarbejde og herefter laver vi en fælles beslutning 
omkring, hvad vi vil have på som tema. 
 
Mødet bliver et arbejdende møde hvor vi fordeler ansvar for 
mødet, og planlægger processerne 
 

1. Valg af tema 
2. Hvem laver oplæg?  
3. Hvad er målet med aftenen. 
4. Hvilken proces ønsker vi med forældrene? 
5. Hvem har ansvaret for processen? 
6. etc. 

 
Beslutning: 
Ad 1) 
Nysgerrigheden på, hvad forældrene har brug for? 
Hvordan får vi forældrene tættere på læringen? 
Hvad skal der til, for at I kan følge med i jeres børns læring? 



Hvordan taler man med sit barn indskoling og udskoling om 
læring? 
Videndeling og sparring mellem forældrene? 
 
Ad 2) 
Forslag om, at ledelsen har ansvar for et oplæg – enten 
oplægsholder eller ledelsen selv. 
 
Ad 3) Viden om, hvad forældrene har brug for, for at kunne 
følge med i deres barns læring. 
 
Ad 4 og 5) Caroline og Anna har ansvaret 
To processer:  

- hvad skal der til fra skolen, for at I kan følge med i 
jeres barns læring 

- Hvad har I selv af erfaringer med det hjemme  
 
Obs:  
Hvordan undgår vi, at det kommer til at være et spørgsmål om 
digitalisering. 
 
Jakob laver indbydelse færdig og slår op på Aula. 
 
Se i øvrigt billede fra møde. 
 
 

847 (B) 10 min JLH 
Planlægning af næste møde 

Caroline sørger for oplæg kønsdiversitet og kønsroller. Evt m 
oplægsholder.  

849 (O)  EVT.  
SW tjek lige om bestyrelsesmødet er flyttet til den 10. Nov. 
 

 
Billeder fra planlægning af kontaktforældremødet: 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
Kommende skolebestyrelsesmøder (17-20): 
 
For skoleåret 2021/22 
 
 
Kontaktforældremøde 
Oktober 
(Efterårsferie 18.-22.) Torsdag 07.10.21 Kl. 19-21 
 
November  Onsdag 10.11.21 Kl. 17-20 
 
December 
(Juleferie 20.12.-2.1.) Onsdag 08.12.21 Kl. 17-20 
 
Januar  Torsdag 13.01.22 Kl. 17-20 
 
Februar 
(Vinterferie 14.-18.) Tirsdag 22.02.22 Kl. 17-20 
 
Marts  Onsdag 16.03.22 Kl. 17-20 
 
April 
(Påske 11.4-18.4) 
  Torsdag 28.04.22 Kl. 17-20 
Maj 
(Store Bededag 13/5)  
(Kr. Himmelfart 26.-27.) 
  Tirsdag 19.05.22 Kl. 17-20 
 
Juni 
(Grundlovsdag 5.6.)  
(Pinse 5.6-6.6) 
(Sommerferie 27.6.) Torsdag 16.06.22 Kl. 17.00-20.00 
Inkl. spisning 
 
 
Kommende møder i Skoleforum (17-19): 
 


